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PROTOKÓŁ Nr 13/2011 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 8 czerwca 2011 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty  - nieobecni M. Mnich 
b/ Marek Pietrzak – Komendant Gminny OSP 
c/ zaproszeni goście wg listy obecności  
 
Porządek obrad: 
 
 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
            4. Ocena stanu porządku publicznego i bezpieczeństwa mieszkańców Gminy.  
           5. Ocena ochrony przeciwpożarowej oraz funkcjonowania jednostek OSP. 
 6. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3. 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół  
z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4 
 

1) Kierownik Posterunku Policji w Dębnicy Kaszubskiej pan Daniel Bartosik 
poinformował, że teren gminy jest dobrze zabezpieczony, jeżeli chodzi o dodatkowe 
zadania związane ze zwiększoną liczbą turystów w okresie letnim – pomoc obiecał 
Wójt Gminy. 

2) Gmina pod względem przestępczości jest „spokojna”. Najwięcej przestępstw 
popełniają małoletni i są to przede wszystkim drobne kradzieże, wymuszenia 
rówieśnicze i bójki. Niepokojące jest to, że powtarzają się te same nazwiska. Sprawy 
kierowane do Sądu nic nie dają – mała szkodliwość czynu, a więc sprawcy pozostają 
właściwie bezkarni.  

3) Dobrze układa się współpraca ze szkołami. 
4) Organizowane są przez cały rok liczne wspólne akcje inicjowane bądź przez szkoły, 

bądź przez policję. 
5) Radością napełnia fakt, że nie ma przestępstw narkotykowych, być może trzeba  

łączyć ten fakt z likwidacją „Laluny”. 
6) Mamy na terenie gminy stale ok. 15 aktywnych „Niebieskich Kart”. 
7) Pan Kierownik zwraca się z prośbą do Gminy o pomoc w zakupie alkomatu 

najwyższej generacji. 
8) Pan Kierownik zasygnalizował, że być może będzie likwidacja Posterunku w Dębnicy 

Kaszubskiej i prosił o interwencję Rady, gdyby takowa była konieczna. 
 
Ad 5 
 

1) Omówiono sytuację panującą w jednostce OSP w Dębnicy Kaszubskiej, która bardzo 
niepokoi Komisję. Komisja wysłuchała zarzutów, jakie przedstawiciele jednostki 
kierują w stronę Pana Wójta. W wyniku dyskusji okazało się, że wiele z nich jest 
bezpodstawnych, a te które rzeczywiście są prawdziwe, jak stwierdziła  
p. przewodnicząca E. Fryckowska, będą szybko wyjaśnione i Komisja tego dopilnuje. 
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Podczas długiej dyskusji p. przewodnicząca E. Fryckowska wskazała na wiele 
nieprawidłowości, jakie są w jednostce, np. nieprzestrzeganie statutu, nieprawidłowo 
prowadzona dokumentacja, wieloletnie zaniedbania w dbałości o sprzęt. Obecni 
zgodzili się z tezą, że należy zrobić przede wszystkim  „porządek” osobowy  
w jednostce. Przewodnicząca E. Fryckowska dodała, że nawet zmniejszając skład 
osobowy – niech zostaną Ci, którym rzeczywiście sprawy bezpieczeństwa 
mieszkańców leżą na sercu i którzy rzetelnie chcą wypełniać posłannictwo, które tak 
pięknie wypisane jest na sztandarze. 

2) Przedstawiciele jednostek z terenu gminy zaznaczali, że służba nie sprawia im 
większych problemów. Słabo układa się im współpraca z Dębnicą Kaszubską. Proszą 
o fundusze na sprzęt, samochody, które są dość stare, a poza tym przecież zużywają 
się. 

3) Obecny na posiedzeniu Komendant Gminny OSP Marek Pietrzak obiecał, że przyjrzy 
się dokładnie pracy jednostek, a szczególny nadzór będzie miał nad OSP Dębnica 
Kaszubska, by uzdrowić sytuację. 

 
Na tym posiedzenie zakończono.                                                            Przewodnicząca 
                                                                                                                     Komisji Kultury i O światy  
      
                                                                                                             Elżbieta Fryckowska   
 
 
 

 


